
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 56. 
 
VRAGEN van Student en Stad van mevrouw R.J.A.M. Krüders betreffende 
jongerenhuisvesting. 
(Binnengekomen: 13 juli 2011) 
 
 
Geachte College, 
 
In het Dagblad van het Noorden d.d. 16 juni 2011 viel te lezen dat het stuk grond bij 
het Reitdiep waar 800 woningen voor jongeren moesten komen, niet bebouwbaar 
bleek te zijn. Diezelfde dag publiceerde Lefier een bericht1 op haar website met een 
overeenkomstige inhoud. Het project blijkt door milieubezwaren niet in de 
voorgenomen omvang te realiseren en is daardoor niet haalbaar. Dit project maakt 
deel uit van het project Bouw Jong dat als doelstelling heeft rond de 4500 woningen 
voor jongeren te verwezenlijken.  
Naar aanleiding van deze berichtgeving stellen wij u dan ook de volgende vragen: 
 
1. Hoe kan het dat pas nu bekend werd dat het project niet uitvoerbaar is, doordat de 
grond niet bebouwbaar is? 
 
2. Hoe staat het met de andere aangewezen locaties voor jongerenhuisvesting? Zijn 
daar dergelijke problemen te verwachten?  
 
3. Kan het College aangeven van de andere locaties in welk stadium de projecten zich 
bevinden? 
 
4. Er valt nu een locatie - waarmee een groot deel van de ambitie verwezenlijkt zou 
worden- weg, hoe gaat dit worden opgelost? 
 
5. Zijn er andere locaties beschikbaar om die 800 woningen die verwezenlijkt zouden 
worden te realiseren? Zo ja, welke en zijn er al concrete plannen voor deze locatie(s)? 
Zo nee, gaat het college nog op zoek naar andere locaties? 
 
6. Hoeveel vertraging denkt het college op te lopen in het behalen van haar ambitie 
(4500 eenheden)? Zo ja, ziet het college mogelijkheden om deze vertraging in te 
lopen?  
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Het college beantwoordt de vragen als volgt:  
 
       Groningen, 16 augustus 2011. 
 
1. Woningcorporatie Lefier heeft medio 2009 de gronden aangekocht. In 2010 is de 
locatie opgenomen in de Nota Jongerenhuisvesting (vastgesteld door uw raad in 
februari 2010) als één van de mogelijke locaties voor de realisatie van grootschalige 
jongerenhuisvesting. Vervolgens is door Lefier de planvorming van de locatie 
opgepakt. Bij de verdere uitwerking bleek dat het eerder door Lefier bedachte concept 
voor 600 tot 800 wooneenheden voor jongeren niet volledig uitvoerbaar vanwege 
milieutechnische randvoorwaarden op de locatie. Lefier heeft dit op 9 februari 2011 in 
een persbericht verwoord. Daarin werd tevens aangegeven dat er een onderzoek zou 
worden uitgevoerd naar de besluitvorming omtrent de aankoop van deze locatie. De 
resultaten daarvan zijn medio juni 2011 gepresenteerd en toen werd door Lefier 
definitief de conclusie getrokken dat het realiseren van de genoemde aantallen niet 
haalbaar is. 

 

2. Voor nagenoeg alle locaties die in de Nota Jongerenhuisvesting van februari 2010 
zijn genoemd geldt dat een nadere uitwerking noodzakelijk is om te kijken of de 
projecten ruimtelijk (stedenbouwkundig, milieutechnisch, etc.) en financieel mogelijk 
zijn. De locaties bevinden zich allemaal in bestaand stedelijk gebied en voor elke 
locatie geldt in meer of mindere mate bepaalde randvoorwaarden. De uitdaging voor 
de marktpartijen/corporaties is om te bekijken of het binnen deze randvoorwaarden 
mogelijk is om een voor jongerenhuisvesting haalbaar plan te maken. Zekerheid over 
uitvoering van een plan wordt pas verkregen indien een ontwikkelaar hiertoe een 
investeringsbeslissing heeft genomen en de gemeente, indien nodig, planologische 
medewerking heeft verleend. In november 2011 zullen we de resultaten van de nadere 
uitwerking van de locaties presenteren in de tentoonstelling BOUWJONG!  

 

3. In november van dit jaar hebben we meer zicht op de haalbaarheid van de 
verschillende locaties voor grootschalige jongerenhuisvesting. We stellen voor om 
voor de kerst een monitoring voor jongerenhuisvesting aan uw raad toe te zenden, 
waar we ook de ontwikkelingen van de handhaving van de illegale kamerverhuur-
panden in betrekken. Tevens beschikken we dan over de resultaten van het tweede 
woonwensenonderzoek onder studenten in Groningen. Dit is een herhaling van het 
onderzoek dat in 2009 is uitgevoerd en dat de basis vormde voor de Nota 
Jongerenhuisvesting en de opgave van 4.500 eenheden.  

 

4. Lefier heeft aangegeven nog steeds haar deel van de opgave voor jongerenhuis-
vesting te willen realiseren. Door het wegvallen van deze locatie zal dat dus elders 
moeten gebeuren. Zoals aangegeven in de Nota Jongerenhuisvesting blijven we onze 
ogen en oren openhouden voor nieuwe kansen die zich voordoen. Zo zijn er 
gaandeweg 2010 en 2011 nieuwe locaties bijgekomen waar op dit moment haalbaar-
heidsonderzoeken plaatsvinden voor de realisatie van grootschalige jongerenhuis-
vesting (Antillenstraat, Damsport), danwel daadwerkelijk jongerenhuisvesting wordt 
gerealiseerd (Zusterwoningen Ketwich-Verschuurlaan ten behoeve van huisvesting 
buitenlandse studenten). 
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5. zie beantwoording van vraag 4. 

 

6. Zoals aangegeven stellen we voor om na de presentatie van de plannen in november 
een integrale monitoring van de opgave en voortgang van grootschalige 
jongerenhuisvesting naar uw raad te zenden. Gekoppeld aan de nieuwe inzichten 
vanuit het genoemde woonwensenonderzoek kunnen we daarin aangeven hoe de 
plannen en projecten zich tot de opgave verhouden. 

 


